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Znanstvene stvari. 
Zapisnik 

34. odborove skupščine slovenske Matice 
15. julija 1875. leta. 

Ko so se bili zbrali gospodje odborniki: Jeran, 
Mara, Močnik, Parapat, Pleteršnik, dr. Poklukar, Pra
protnik, Souvan, Stegnar, dr. Sterbenec, Solar, Tušek, 
Vilhar, Wiesthaler, dr. Zupanec, Žakelj, je začel pred
sednik dr. Jan. Bleiweis skupščino. 

1. Odbor potrdi zapisnik 33. odborove skupščine. 
Na pritožbo g. Parapata, da zapisniki odborovih skup
ščin zadnje čase prepočasi pridejo na svitlo , je pred
sednik po kratki debati odgovoril, da bo njegova skrb, 
da se bo to odslej hitreje godilo. 

2. Tajnik prebere poročilo gospodov preglednikov 
d r u š t v e n i h r a č u n o v , katero izjavlja, da so Matični 
računi preteklega leta skozi in skozi v redu. Odbor 
pritrdi priznanju, ki so ga o tem velikem računskem 
poslu pregledniki izrekli sodelujočima gospodoma bla
gajniku J. Vilharju in tajniku J. Tušku. 

Potem so se razsojale p r o š n j e za podelitev Ma
tičnih knjig. Odbor je na prošnjo prof. Marna podaril 
primerno število Matičnih knjig (med njimi največ češke 
slovnice) Ljubljanskim gimnazijalcem; — potem neko
liko knjig nekaterim okrajnim šolskim knjižnicam, dru
štvu sveučilištnih dijakov, „narodnemu domu" v Zagrebu 
in pa še dvema drugima prosilcema. 

4. Da se izvrši sklep Matičnega odbora od leta 
1872 zarad tiska životopisa ranjcega dr. To m a n a in 
njegovih ne še natisnjenih pesem, se je naprosil odbornik 
g. Praprotnik, naj dovrši njemu izročeni rokopis, ki med 
drugim obsega v T o m a n o v i zapuščini najdene pesmi 
„ p o d o b e " , ter se jim dodadć še nekatere iz že tiskanih 
njegovih „Grl as o v d o n i o r o d n i h " izbrane pesmi. Go
spod Praprotnik obljubi, da bo rokopis za tisek priprav
ljen do vseh Svetih. Na to sklene odbor, da vredjeni 
rokopis koj potem v natis gre, tako, da pride ta knjiga 
v spomin za Matico mnogozasluženemu dr. Tomanu leta 
1876 gotovo na svetlo. 

5. Prof. J. Marn poroča o z a p u š č i n i C a f o v i 
in naposled nasvetuje, naj se prepusti vsa zapuščina 
v p o r a b o vredovatelju slovensko-nemškega slovarja 
Wolfovega, ako je on želi, ker zapuščina, kolikor je je 
Matici v roke prišlo, nima nikakoršne druge vrednosti. 

6. Na T r s t e n j a k o v o ponudbo, naj bi si. Matica 
tiskala tudi 3. del njegovih „slo v a n s ki h e l e m e n t o v 
v V e n e t š č i n i " , je odbor sklenil, naj se gospod pisa
telj povabi, da pošlje rokopis v pregled odboru, ki po 
Matičnih pravilih potem še le more sklepati o tisku 
spisov. 

7. Vrednik „letopisa" prof. Pleteršnik poroča, da 
se „letopis" marljivo natiskuje, in da v podučni in za
bavni del j,letopisa" za 1875. leto se vzamejo sledeči 
spisi: a) T r s t e n J a k o v i h „slovanskih elementov v Ve-
netščini" JI. del; b) Š u b i č e v a „telegrafija" s podobami, 
katere za posebni prodaj se bo še 200vezkovveč tiskalo, 

c) G o r e n j c e v prevod neke Gogolove povesti, d) p r 
s e r n o v a literarna zapuščina, ki jo hrani dr. Blei^ef 
e) P a r a p a t o v spis „regeste Kamniškega mesta" t : ' 
eventuelno nekatera K o p i t a r j e v a , H a n k o v a ' j 
S l o m š e k o v a pisma Fr. Metelku, pisma Kopita*** 
j e v a Jak. Zupanu in različna pisma M e t e l k o v a , W 
tera hranuje dr. Poklukar. Glede Parapatovega pred! 
loga, naj Matica izda bakroreze Slovenca Š e g e , ki jI 
bil v 18. veku v Monakovem sloveč bakrorezec, je ocU 
bor po mnogostranski obravnavi sklenil, gosp. Para* 
p a t a prositi, da odboru Matičnemu d& pismeno natančen 
načrt o tej zadevi; končni sklep se je do tistega časa 
odložil. — Prof. Erjavčevo pismo zarad njegove pi8a. 
teljske nagrade se je izbočilo predsedniku odseka za ig, 
davanje knjig, gosp. Šolarju, v poročanje v prihodnji 
skupščini. 

8. Predsednik bere dopis^ prof. M a j c i g e r j a , p0 
katerem ima odbor rokopis o Cehih in Siovacih za „Slo-
vanstva II. del" do Božiča 1875. leta pričakovati, in pa 
dopis prof. Mac u n a , ki ne more gotovega obroka po-
vedati, do katerega dovrši svoj nalog o „slovenskem 
Stajerji". Odbor vzame oboje na znanje. 

9. Poslednji občni zbor je skenil, da se 11. Ma
tično leto raztegne do konca decembra 1875. leta, tako 
da se bo vjemaio z navadnim letom. Odbor je soglasno 
vkrenil, da društvenikom zarad te vravnave Matičnega 
leta ne bo treba nič doplačati, ker tudi ne bo več knjig 
se jim dalo kakor po navadi. 

10. Predsednik omeni, da so Matičarji doslej le še 
malo dali za C o s t o v spominek. Ker je pa vendar 
dolžnost Matičnih udov, da zdatno podpirajo napravo 
spominka ranjkega nepozabljivega Matičnega predsed
nika, zato se bodo v kratkem razposlale gg. poverjeni
kom prošnje, naj izvoli vsak v svojem okrožji nabirati 
doneskov, ter poslati jih blagajniku slovenske Matice, 
g. J. Vilharju. 

Po preteku 3 ur, ko je bilo vse razpravljeno, kar 
je stalo na dnevnem redu današnje seje, je predsednik 
skupščino sklenil. 


